
 

 

Styrelsemöte USIF  
 

Datum, tid och plats: 13:e september 2023 kl. 18.00 – 19.30 

Närvarande från styrelsen: 
Ulrika Bengtsson, Robert Tönhardt, Camilla Ahlsén Hoff, Christofer Willman, Andreas von Pongrácz, 
Anders Fornander 

Ledning som deltar 
Klubbchef Jonas Tydén  
 

Agendan  

I. Mötet öppnas 
II. Robert Tönhardt valdes till sekreterare, Andreas von Pongrácz och Christofer Willman 

valdes till justerare 
III. Föregående protokoll är justerat och kommer inom kort läggas upp på USIF hemsida 
IV. Introduktion till mötet av ordförande, ordförande lyfta att den hänt mycket sen senaste 

styrelsemötet, bl a: 
a. Strategidagen var mycket givande och resulterade i en rad positiva förslag, inklusive 

starten av två nya kommittéer.  
b. Vid några basketevenemang har det uppstått en del oroligheter. För att minska 

risken för framtida incidenter kommer basketen att öka bemanningen vid 
basketevenemang.  

V. Uppföljning föregående mötesprotokoll: 
a. Jonas presenterade schemaläggningen för inomhusbanorna, inklusive träningstider 

och abonnemang.  
b. Enligt tidigare styrelsebeslut har Jonas uppdraget att planera, utvärdera och 

optimera planeringen för abonnemang löpande framåt. Dessa beslut fattas av Jonas. 
VI. Ledningsgenomgång 

a. USIF Förening Presentation visade att  
i. Många föreningsaktiviteter är inplanerade,  

ii. USIF höjer tennisträningskvaliteten på helgerna genom att på helgerna 
använda fler fast anställda tränare. 

iii. Uppsala kampen var mycket lyckad och hoppas skapa ett fördjupat 
samarbete mellan USIF och UTK. 

iv. Det kommer vara många hemma seriematcher på USIF under okt-jan 
b. Finansiella resultatet för augusti 2023 betydligt bättre resultat än augusti 2022, där 

2023 resultatet fick lite extra hjälp av elstödet till USIF 
c. Pågående Projekt i arenan 

i.  Entré / Shop / Café  
1. Bygget fortgår även om lite försenat. 
2. Fanny förbereder ett antal punkter så att man snart ska kunna flytta 

nuvarande reception 
3. Fokus är att lokalen ska vara helt klar vid flytt 
4. Shop : Nytt avtal för shop klar och har presenterats för tilltänkt 

aktör. Väntar in slutdiskussion och signering. 



 

 

5. Café: Vi har en pågående dialog med 3 intressenter och avtalsförslag 
är färdiga för diskussion. 

ii. Omläggning av grusbanor kommer genomföras under September 
      

VII. Övriga prioriterade frågor  
a. Jonas kommer leda sponsringsgruppen och det finns förlag på medlemmar i gruppen. 
b. Ledningen håller på att inventera sponsoravtalen 
c. Christofer undersöker kostnadsbilden för att få en fastighetsbesiktnings och en 

underhållsplan på plats.     
d. Jonas håller på att samla ihop en tävlingskommitté och har redan fått ett par 

föräldrar involverade.  
e. Fanny håller på att sätta ihop en fastighetskommitté.  
f. Valsätra tennisbana är preliminärt avstängd 2024 iom ombyggnad Valsätra IP. 

Andreas undersöker om vi ändå under 2024 kan få tillgång till Valsätra tennisbana.  
g. Förlängning av mark-arrendet för befintliga padelbanorna diskuteras med 

kommunen. Christofer leder detta arbete från styrelsen och involverar berörda 
utifrån behov. 

VIII. Nästa styrelsemöte bestäms efter mötet 
IX. Ordförande tackar och avslutar mötet 

 

 

 

----------------------------                                  --------------------------------                            ---------------------------- 

Andreas von Pongrácz                                     Christofer Willman                  Robert Tönhardt 

Andreas von Pongrácz (Oct 16, 2023 17:01 GMT+2)
Christofer Willman (Oct 17, 2023 06:52 GMT+2) Robert Tönhardt (Nov 7, 2023 18:08 GMT+1)

Robert Tönhardt


